
 

Referat fra Rotarymøte 7. september 2022.           

18 medlemmer var møtt fram, ingen gjester og heller ingen som har feiret gebursdag siste uke. 

President Anne ønsket velkommen og leste et dikt av Einar Økland på nynorsk. 

Steinar informerte om omstendighetene rundt Tors uhell som resulterte i ett brukket bein.  Han 
berømmet det norske helsevesenet. 

Sissel Berit orienterte om distriktskonferansen som ble avholdt sist helg i Tvedestrand og Arendal.  Åtte 
rotaryanere fra Langesund deltok, totalt var der ca. 140 deltakere. 

Kjersti som var en av deltakerne fra Langesund gikk mere inn på innholdet i konferansen.  Hvordan få 
flere nye medlemmer til Rotary?  Videre orienterte hun kort om hva de enkelte foredragsholderne 
hadde kommet med.  Søndagen var det TRF, klubbprosjekter og årsmøte som var hovedpunktene. 

Berit og Kjersti har i dag vært på Bamble Videregående skole og orientert om studentutveksling 
gjennom Rotary. 

Resten av møtet var satt av til referat fra komitearbeidet på forrige møte: 

TRF-komiteen v/Rolf Heimdal.  

 Global Grant prosjekt sluttført (kyllingprosjektet) 

 Støtte «One dollar glasses», blir egentlig et nytt prosjekt sammen med klubben i Vilnius 

Prosjekt ang. flyktninger fra Ukraina som er kommet til Bamble videreføres til 2023.  Pr. i dag 
er ca. 40 flyktninger ankommet. 

Språkopplæring i Bamble, hva kan vi hjelpe til med? 

Prosjektet med informasjonsskilt sammen med Historielaget og Turlaget er godt i gang. 

Turid informerte om utvekslingsstudent. 

Vertsfamilier?  Når det er klart hvem som blir innkommende utvekslingsstudent går vi videre 
for å finne vertsfamilier. 

Christian har laget en infosnutt om studentutveksling som skal gå på infoskjermene på den 
videregående skolen. 

Det er lite sannsynlig at vi får tilgang til kommunens informasjonssider for å informere om 
studentutveksling. 

Hva kan det enkelte rotarymedlem bidra med for å aktivisere utvekslingsstudent? 

Kommunikasjonskomiteen v/Rolf Theil. 

 Arbeidsfordeling med hensyn på skriving av referater fra møtene. 

 Internettsidene til klubben er vanskelige å oppdatere, trenger kursing. 

 Informasjon til lokalsamfunnet.  Vanskelig å få innpass i lokalavisene. 



Benytte «Det skjer i Bamble» som kommer ut 18 ganger pr. år.  ¼ eller 1/8 side fast i bladet?  
Styret må avgjøre, da dette medfører bruk av økonomiske midler. 

Medlemskomiteen v/Espen. 

 Må skaffe flere medlemmer, dette er alles ansvar. 

Følge bedre oppmed personlig kontakt de medlemmene som ikke kommer på møtene. 

Kontakte kommunen og be om en liste over tilflyttere til kommunen.   

Skaffe oversikt over innvandrere og invitere disse til våre møter 

Bamblinger som utmerker seg.  Følge med hvem som blir profilert i lokalavisene. 

Bedriftsmedlemskap i Rotary 

Annonsere møter med eksterne foredragsholdere i lokalavisene. 

Yngvar. 


